
 
Valtuustoaloite Hirvikosken kaavaprosessin kiirehtiminen 
  
Kaupunginvaltuusto 17.03.2025 § 13    
182/10.02.03/2025    

Valtuutettu Päivi Vanha-Perttula jätti Keskustan valtuustoryhmän ja muiden 
allekirjoittaman valtuustoaloitteen koskien Hirvikosken kaavaprosessin 
kiirehtimistä ja liikenneturvallisuusongelmien ratkaisemista sekä sujuvaa 
liikennöintiä alueen oppilaitoksiin ja päiväkotiin. 

     
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen 
kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

 
 
 
 


